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                                                                                                     V Kežmarku dňa 15. 04. 2019 

                                                                                                     Číslo spisu 2/2019 

 

 

 

Zápisnica 

z mimoriadneho zasadnutia MsZ konaného dňa 08. 04. 2019 

  

Prítomní:    poslanci MsZ podľa prezenčnej listiny 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák – primátor mesta 

Ing. Jela Bednárová –  prednostka úradu 

JUDr. Mgr. Ondrej Teraj – hlavný kontrolór mesta 

JUDr. Adela Bednárová – vedúca právneho oddelenia 

ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnený:   PhDr. Andrej Zreľak 

 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k poskytnutiu návratnej finančnej výpomoci 

z Ministerstva financií Slovenskej republiky 

4. Návrh na schválenie návratnej finančnej výpomoci poskytovanej Ministerstvom 

financií Slovenskej republiky na „Dobudovanie zimného štadióna“ a na „Centrum 

integrovanej zdravotnej starostlivosti v Kežmarku“ 

5. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok na rok 2019 

6. Záver 

 

 

1. Otvorenie 

 

Na úvod zasadnutia privítal p. primátor prítomných na zasadnutí mimoriadneho MsZ.  

 

 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e  program rokovania Mestského zastupiteľstva v Kežmarku takto: 
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Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu Mestského zastupiteľstva v Kežmarku a voľba návrhovej 

komisie, volebnej komisie a určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k poskytnutiu návratnej finančnej výpomoci 

z Ministerstva financií Slovenskej republiky 

4. Návrh na schválenie návratnej finančnej výpomoci poskytovanej Ministerstvom 

financií Slovenskej republiky na „Dobudovanie zimného štadióna“ a na „Centrum 

integrovanej zdravotnej starostlivosti v Kežmarku“ 

5. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok na rok 2019 

6. Záver 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č.  39/2019 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

v o l í  do návrhovej komisie    

 p. poslanca Ľuboslava Kovalského  

 p. poslanca Miroslava Perignátha 

 

v o l í  do volebnej komisie 

 p. poslankyňu Martu Sabolovú za predsedu komisie 

 p. poslankyňu Eleonóru Baráthovú za člena komisie 

p. poslanca Jozefa Matiu za člena komisie 

  

b e r i e     n a      v e d o m i e     

-  primátorom určených  overovateľov zápisnice 

p. poslanca Matúša Poláka 

 p. poslanca Jozefa Juhásza 

 

-  primátorom určenú zapisovateľku 

 p. Veroniku Klukošovskú 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č.  40/2019 
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3. Stanovisko hlavného kontrolóra mesta k poskytnutiu návratnej finančnej výpomoci 

z Ministerstva financií Slovenskej republiky 

 

p. Teraj 

- informoval o predloženom materiáli  

 

p. Polák 

- uviedol, že v dôvodovej správe cituje kontrolór ustanovenia zo zákona č. 583/2004 Z. z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  

- poukázal na ustanovenie §17 ods. 4 § daného zákona, ktorý následne citoval 

- ak sa pozrie na splátkový kalendár, ktorý je v nasledujúcom bode programu, tak má otázku, či 

splátkový kalendár je v súlade s daným ustanovením zákona a či nedôjde k narušeniu rovnováhy 

a vyrovnanosti bežného rozpočtu, pretože nevedia aký bude rozpočet v roku 2029 

- uviedol, že ak si pozrie komentár k danému paragrafu je potrebné povedať, že obec by mala 

posúdiť aj efektivitu plánovanej investície z ekonomického hľadiska tak, aby doba životnosti 

investície zodpovedala dobe splatnosti návratných finančných zdrojov 

- z toho mu vyplýva, že 10-ročná splatnosť by sa mala rovnať 10-ročnej investícií 

- z ekonomického a investičného hľadiska by preferoval, aby splatnosť bola vyrovnaná 

- daným rozhodnutím zaviažu aj ďalšie MsZ a preto chce vedieť, či p. kontrolór vzal do úvahy aj 

tieto skutočnosti 

- uviedol, že p. kontrolór vyčíslil aj rezervu aká mestu ostane s prihliadnutím na rozpočet 2018 

a jeho otázka je, prečo sa daná rezerva spomenula a načo by im ju bolo treba 

- myslí si, že majú na stole dve veľké veci a to podielové dane zo sídliska Juh a súdny spor              

s nemocnicou  

- opýtal sa, čo ak spory nedopadnú dobre a či im rezerva bude stačiť 

 

p. Teraj 

- v rámci stanoviska si pozrel všetky ustanovenia zákona o rozpočtových pravidlách aj 

s komentárom, ktorý si prečítal 

- uviedol, že stav je k dnešnému dňu 

- splátky sú rozvrhnuté tak, že 1. splátka bude až v roku 2020 

- posudzoval to ku dňu prijatia úveru, pretože je ťažko predpokladať bežné príjmy a to čo bude 

o 10 rokov 

- čísla si pripravil preto, lebo z komisie od poslancov dostal informáciu, aby si ich pripravil 

- ak by uvažovali tak ako povedal p. Polák, nemohli by v dnešnej dobe príjmať žiadne návratné 

finančné výpomoci ani úver 

- splátky sú dané,  vyjadroval sa aké sú splátky ku dnešnému dňu 

- čísla, ktoré uviedol sú pravdivé a zodpovedajú realnej skutočnosti k dnešnému dňu 

- čo sa týka situácie o 10 rokov, neprináleží mu podávať nepodložené informácie 

 

Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Kežmarok 

k dodržaniu podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania -  návratnej finančnej  
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výpomoci zo štátnych finančných aktív v sume 3 500 000 eur na „Dobudovanie zimného 

štadióna a na Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v Kežmarku“ 

 

za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Majorová Garstková, Polák, Wagner, Levická, Maitner, Sabolová, Gantnerová, 

Baráthová, Perignáth, Kovalský, Jankura, Gurka 

 

Prijaté uznesenie dostalo č.  41/2019 

 

 

4. Návrh na schválenie návratnej finančnej výpomoci poskytovanej Ministerstvom financií 

Slovenskej republiky na „Dobudovanie zimného štadióna“ a na „Centrum integrovanej 

zdravotnej starostlivosti v Kežmarku“ 

 

p. primátor 

- uviedol, že majú pred sebou 2 veci, ktoré sú nejakým záväzkom 

- podotkol, že boli p. Polákom spomínané aj iné veci, ktoré potrebujú spraviť 

- môžu hospodáriť len s tým, čo majú na stole, pričom mesto Kežmarok patrí medzi najlepšie 

hospodáriace mestá v rámci SR 

- bolo to aj tým, že vedeli získať veľa externých zdrojov v minulom programovom období 

- prichádzajú do obdobia, kedy končia fondy, ktoré sa naštartujú až po roku 2020 až 2021 

- podotkol, že na druhej strane fondy nekryli všetky možnosti investícií s čím sa museli 

vysporiadať 

- následne uviedol príklady toho, čo mesto muselo samo financovať 

- ozrejmil, že v minulom období bola veľká vôľa na opravu a spustenie zimného štadióna, čo sa aj 

udialo a štadión je vyťažený na 100% 

- vždy sa všetko snažia robiť komplexne a dokončiť začaté projekty 

- požiadal p. ministra o pomoc mestu pri dobudovaní zimného štadióna a iných projektov 

- na osobných rokovaniach mu bolo jasne povedané, že bezúčelové zdroje neexistujú, musia byť 

účelové a viazané 

- mesto má 2 zámery – dokončiť začatú vec – zimný štadióna a  vybudovanie polikliniky 

- poliklinika je projekt, ktorý prešiel formálnym hodnotením a ide do odborného hodnotenia, a ak 

prejde, budú oprávnenými čerpateľmi vo výške nad 1 mil. € 

- poznamenal, že je veľký záujem súkromných subjektov vstúpiť do daného zariadenia, pričom 

bude krytý aj zo súkromných zdrojov a aby mohlo byť komplexné potrebujú doňho aj 

zainvestovať 

- chce aby vnímali danú investíciu tak, že je návratná, pretože tí, ktorí si prenajmú priestory 

v danej budove ich budú splácať 

- zhrnul, že obnos sa bude splácať najbližších 20 rokov, pretože je to nová budova 

- v rámci investície do polikliniky by mali rátať s tým, že je to investícia, ktorá sa vráti 

- podotkol, že najlepšie zdroje sú tie, ktoré nemajú úroky a tie, za ktoré sa neplatí 

- dané zdroje sú schválené vládou SR, sú bezúročné a  dané mestu na tie účely, ktoré sú  

presne špecifikované a rozložené v časovom priestore  

- nadviazal na to, ako sa menia zdroje a podotkol, že v ekonomike sa zmenilo strašne veľa vecí 
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- zhrnul, že ich princíp je spraviť maximum v tomto čase 

- investorom v oboch prípadoch je mesto, pričom to aj mestu zostane 

- podotkol, že sú to zdroje poskytnuté priamo vládou SR 

- skonštatoval, že stále je možné rokovať do budúcna s vládou  

- vláda schválila daný úver pre mesto Kežmarok, čaká sa na rozhodnutie MsZ 

- ak ho MsZ schváli, vláda je pripravená do konca mesiaca zdroje dať na účet mesta  

- ak sa nevyčerpú vrátia ich, pričom sa budú snažiť zdroje zúžitkovať maximálne tak, aby išli na 

daný účel a boli využité pre ľudí 

- iný zdroj nenašiel a nechcel ísť do komerčných úverov 

- podotkol, že sa zmenili zákony z pohľadu vykazovania dlhu 

- 127 000,- € na bytovku, ktorú staviame, po kolaudácii to bude 0, tak dlh sa zníži  

- uviedol, že určite budú upravovať príjmy rozpočtu a percento sa bude znižovať 

- mesto Kežmarok okrem prekleňovacích úverov nemá záujem brať iné úvery 

- ako mesto hospodária plusovo a tým, že na dané účely použijú externé zdroje vlády SR, zdroje, 

ktoré prídu v záverečnom účte zostávajú na ďalšie investície v meste 

- vybudujú 2 veľké veci a popri tom budú pokračovať v ďalších investíciách 

- poukázal na to, že terajšia hodnota sa nerovná hodnote o 5 rokov ani o 10 rokov 

- uviedol, že to nebola jednoduchá komunikácia, no obhájili si to 

- ozrejmil, že 98% miest takúto výpomoc nemá 

- v splátkach je rozložené aj časové hľadisko 

- môžu maximálne zužitkovať zdroje, ktoré majú k dispozícii, aby zlepšili život obyvateľov 

v meste a neviazali sa ďalšími záväzkami  

- uviedol, že je to maximum, ktoré vedel získať pre mesto 

 

p. Polovková 

- informovala o predloženom materiáli 

 

p. Perignáth 

- k uvedenej veci, ako prvé poprosil, aby bolo zdôvodnené vybudovanie centra integrovanej 

zdravotnej starostlivosti 

- uviedol, že v pôvodnom návrhu bolo uvažované, že bude vybudované zo zdrojov vlády 

- teraz idú do väčšieho rozsahu a berú k tomu ďalšiu finančnú výpomoc 

- záujem zo strany lekárov nebol mimoriadny a preto chce, aby zdôvodnili prečo je potrebné 

centrum  postaviť vo väčšom rozsahu, než by ho zafinancoval štát 

- splátkový kalendár sa mu nepozdáva, nakoľko nielen budúce MsZ, ale aj ďalší budú platiť 

vyššie splátky ako toto MsZ 

- uviedol, že v rámci komisie financií navrhli vytvoriť fond, aby splátky boli rovnomerné, čo 

následne vysvetlil 

- očakáva, že dané uznesenie bude prednesené a bol by rád ak by s výnimkou prvých 2 rokov 

splácania, mali rovnomerné financovanie vyriešené takým spôsobom ako uviedol 

 

p. primátor 

- výzva je, mesto môže získať 1.015 000 € na vybudovanie tohto centra 

- dialýze končí nájom a nemocnica má záujem o priestory, pretože potrebuje rozšíriť svoje  
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pôsobenie a má ďalšie zámery v rámci jednej budovy 

- boli požiadaný spoločnosťou prevádzkujúcou dialýzu o priestory a riešenie týchto otázok 

- tzn. je ponuka byť súčasťou toho centra 

- majú zámer ponechať túto činnosť, pretože je potrebná pre občanov okresu 

- tým, že sa vytvára komplexnejšie centrum vyvstala otázka, čo s pôvodnou budovou, do ktorej sú 

potrebné výrazné investície 

- zámerom mesta bolo postaviť komplexné stredisko, kde by bola ambulantná aj nemocničná 

sféra,  nakoľko sa veľa vecí zjednoduší aj pre pacientov 

- zhrnul, že je to investícia na ďalších 30 – 50 rokov, pretože inú polikliniku tu nikto nepostaví 

- buď sa to postaví teraz alebo sa to nepostaví, a to isté povedal aj pri štadióne 

- sú v procese, že vedia zdroje skumulovať 

- ak chcú z toho urobiť komplexné pracovisko, musia vytvoriť ambulancie pre ďalších lekárov 

-  súčasný projekt je vo fáze diskusií aj z pohľadu požiadaviek lekárov, pričom chcú vytvoriť aj 

určitú rezervu 

- predpoklad je vytvoriť minimum 23 ďalších ambulancií 

- bude to nová budova, bude tam lekáreň a bude priamo napojená na nemocnicu 

- pôjde o komplexné centrum s parkovaním a so všetkými požiadavkami, ktoré by mala spĺňať 

poliklinika v súčasnosti 

- momentálne riešia to, ako by to malo vyzerať 

- je to investícia na desaťročia a treba to takto vnímať 

- bude sa to splácať nájmami, ktoré pôjdu do mestského rozpočtu  

- ich zámer je spraviť z toho komplexné pracovisko s dostatočným počtom ambulancií 

- v rámci splátkového kalendára podotkol, že nemá rád nesystémové kroky v systéme, pričom 

všetko má v rukách MsZ  

- rozpočet schvaľujú poslanci a môžu rozhodnúť aj o mimoriadnej splátke 

- môžu prihliadnuť na zámer a v jednotlivých rokoch kumulovať zdroje, aby sa mohol úver splatiť 

- podotkol, aby si nezväzovali ruky, pretože to čo dnes spravia za danú hodnotu, bude mať                

o 5 – 10 rokov inú hodnotu, pričom rozhodnúť sa môžu kedykoľvek 

- vždy odhovára od toho, aby si vytvorili prekážku, lebo o 2 roky budú možno zmýšľať inak 

- splátkový kalendár bol navrhnutý tak, aby v čase nárastu príjmov ich nič neblokovalo 

v investičnom dlhu mesta a aby mohli spraviť maximum vecí, ktoré sa dajú 

- dal to poslancom na zváženie 

- ak bude mať mesto prebytky môže sa stať, že to splatia aj predčasne 

- to isté platí aj v rámci vlády, ktorá môže kedykoľvek prísť a povedať, že mesto potrebuje zdroje, 

vedia mu pomôcť a dlh odpustiť, čo sa už niekoľkokrát stalo 

 

p. viceprimátor 

- informoval MsZ o zasadnutí komisie financií a rozpočtu 

- uviedol, že komisia sa dosť dlho tejto téme venovala a nakoniec došla k odporúčaciemu 

stanovisku, aby sa pri takomto progresívnom splácaní vytvorili účelovo viazané finančné 

prostriedky, ktoré by mohli napomôcť progresii splátok 

- argumenty p. primátora padli aj na zasadnutí komisie a napriek tomu komisia odporučila  

schváliť túto návratnú finančnú výpomoc za predpokladu, že MsZ schváli vytvorenie peňažného  

fondu od 3 do 10 roku splácania 
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- či sa to bude uznesením schvaľovať teraz alebo potom je na diskusiu, kde budú potreby mesta 

- komisia financií a rozpočtu takisto odporučila MsZ mechanizmus na tvorbu účelového fondu 

a na jeho postupné rozpúšťanie 

- členovia komisie žiadali doplniť do materiálov špecifikáciu prostriedkov na dobudovanie 

zimného štadióna 

- jeho osobný názor je, že nie je horšej veci pre budúce generácie ako rozostavaná stavba 

- myslí si, že mesto Kežmarok takýto investičný zámer potrebuje a to v krátkom čase 

- užitočnosť a prioritu použitia týchto finančných prostriedkov na dané 2 investície 

nespochybňuje, pretože je to potrebné 

- účelovosť použitia týchto peňazí podporí a takisto si vie predstaviť podporiť návratný finančnú 

výpomoc za predpokladu, že splátkový kalendár bude progresívny  

- ak mesto na princípe zásad opatrnosti bude účelovo viazať prostriedky na to, aby pomohlo 

splácaniu dlhu v budúcich rokoch, je to vec s ktorou je stotožnený za predpokladu, že daná téma 

príde na stôl 

 

p. Matia 

- ako predseda komisie zdravotníctva predniesol postoj komisie, ktorá má pozitívny postoj 

k vybudovaniu CIZS s tým, že je potrebné zvýšiť zdravotnú starostlivosť v okrese 

- v rámci predloženého návrhu rozposlal návrh členom komisie zdravotníctva, pričom do 

dnešného dňa nepodali žiadne negatívne stanovisko  

 

p. primátor 

- uviedol, že majú rovnakú informáciu od zdravotníckej verejnosti 

- podotkol, že si treba vždy povedať, či do toho ísť alebo nie, rovnako ako pri štadióne 

- treba to uzavrieť a ukončiť, čo bolo jeho cieľom 

- poznamenal, že jeho cieľom nebolo fixovať na to prostriedky mesta, ktoré potrebujú aj do iných 

oblastí, čo je aj odpoveď pre p. Poláka, kde by mesto mohlo do budúcna zdroje využiť 

- uviedol, že zdroje budú mať a neohrozujú svoje fungovanie 

- vytvárajú rezervný fond účelovo viazaný na riešenie súdnych sporov, ktorý každý rok navyšujú 

až do výšky súdnych sporov 

- podotkol, že sú to zdroje priamo mesta, nenašli iné zdroje a je to jediný možný spôsob 

dofinancovania 

- mesto sa orientuje na externé zdroje, kým sú k dispozícii 

- pripravujú sa na nové programové obdobie od roku 2020-2022 

- potrebujú rozdeliť investície mesta, aby úrad fungoval a spravili maximum 

- majú možnosť počas 4 rokov spraviť maximum toho, čo sa dá a preto aj apeluje, že ak nemusia 

viazať zdroje nech ich neviažu 

- jeho zámer je maximálne využiť zdroje na investície v meste a na zlepšenie života ľudí 

 

p. Perignáth 

- v rámci splátok mu vychádza, že v roku 2019 nebudú platiť nič a následne uviedol splátky 

 v ďalších rokoch 

- za ich volebné obdobie uhradia 550 000,- € z dlhu a pre nasledovníkoch ostane 2, 95 mil. € 

- ak by prijali uznesenie na vytvorenie fondu s viazaním, týka sa len posledného roku 2022 
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- ak to príjmu uznesením bude to platiť dokým uznesenie MsZ nezruší 

- vidí sa mu rozumnejšie ak dané uznesenie budú mať a naozaj sa dotkne len 150 000,- €               

v roku 2022 

- vytvára sa predpoklad pre ľudí, ktorí prídu po nich 

- pokiaľ neprijmú nič predpokladá, že sa už nič nezmení 

- ak uznesenia príjmu je stále na nich, keď budú schvaľovať rozpočet na rok 2022 či sa to 

uznesenie zmení alebo nie 

- z daného dôvodu navrhol doplnenie uznesenia ako ho odporúčala komisia financií 

- uviedol, že je to na zvážení poslancov, či dané uznesenie podporia a vidí sa mu to lojálnejšie  

voči ďalším, ktorí prídu po nich 

 

p. primátor 

- podotkol, že si treba uvedomiť, že ak by to spravili tí pred nimi, nemuseli by to robiť oni 

- nie je to návrh, ktorý robí problémy ďalším, ale ako MsZ si blokujú v poslednom roku fixovanie 

zdrojov 

- uviedol, že kedykoľvek môžu ako MsZ dať na to zdroje a nepotrebujú na to špeciálne uznesenie 

- vyzval ich, aby si nezväzovali ruky, pričom sa môžu na tom kedykoľvek uzniesť 

- je to rozhodnutie poslancov a je to progresívne z pohľadu mesta; teraz je čas, aby sa zlepšila 

situácia 

- splátky budú prirodzene a úmerne narastať aj v nadväznosti na nárast príjmov rozpočtu 

- uviedol, aby to vnímali tak, že sa nezvýši zadlženie mesta ale bude sa znižovať 

- apeloval na nich, aby sa nezväzovali  

 

p. viceprimátor 

- skonštatoval, že postup vidí rovnako, či uznesenie prijať teraz a zrušiť o 3 roky za predpokladu, 

že bude treba finančné prostriedky naozaj objektívne využiť inak alebo nechať ich teraz, a keď 

nabehnú zvýšené splátky v roku 2022 venovať sa tejto téme potom 

- či to uznesenie utlmiť je za a či príde uznesenie dnes alebo za 2 roky sa jeho rozhodnutie 

nezmení, ak sa nevyskytne mimoriadna situácia a nebude treba tak či tak rušiť uznesenie, ktoré by 

dnes prijímali  

- bude potrebné sa k danej veci vrátiť 

- o 2 roky sa môžu rozhodnúť s presnejšími informáciami, či to bude alebo nebude dobré 

- v oboch prípadoch bude za 

 

p. primátor 

- vyhlásil 5- minútovú prestávku 

- pokračujeme po krátkej prestávke 

 

p. Majorová Garstková 

- opýtala sa ohľadom CIZS, že vo februári schvaľovali financie na projektovú dokumentáciu, 

položila otázku v akom je to stave  

- bolo povedané, že sa na centrum bude písať projekt, a ak prejde, mesto z neho získa okolo  

1 mil. €, pričom teraz majú na stole 1,5 mil. €, pričom  v materiáloch je predpokladaný  

investičný náklad 3,8 mil.€ 
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- zaujíma ju ako si predstavujú jeho dofinancovanie a čo bude s poliklinikou 

- k financovaniu sa opýtala, či je možné kontaktovať Ministerstvo financií ohľadom zmien 

podmienok splácania istiny návratnej finančnej výpomoci 

- je prekvapená, že mesto vykomunikovalo takéto splácanie, kde na začiatku sú splátky najnižšie 

a ku koncu sú takmer 4-násobné 

- prekvapilo ju, že toto zaťaženie vytvára preňho výhodu na úkor toho, čo bude v ďalších 

volebných obdobiach, pretože rozpísané splátky sa naťahujú až na 3 volebné obdobia 

- opýtala sa, či je možné komunikovať s ministerstvom ohľadom zmeny splátkového kalendára 

- požiadala, aby bolo presne povedané koľko stála 1. etapa financovania zimného štadióna 

- koľko bolo do toho daných peňazí a koľko z toho zaplatilo mesto 

- je to návratný finančný zdroj, ktorý bude mesto musieť vrátiť 

 

p. primátor 

- podotkol, že je krátko pred šiestou hodinou a že vedia prerušiť MsZ, čo je na zvážení poslancov 

- nechce ich obmedziť v diskusii 

- CIZS sa budú venovať 

- uviedol, že na otázky p. Majorovej vedia odpovedať vedúci pracovníci, ale že                                       

p. poslankyňa príde vždy s množstvom otázok až na MsZ 

- uviedol, že na otázky nie je problém odpovedať teraz ani kedykoľvek 

 

p. viceprimátor 

- dal procedurálny návrh na prerušenie MsZ, odísť na stretnutie s občanmi na sídlisko Juh a potom 

sa vrátiť späť a dokončiť zasadnutie 

 

Hlasovanie za procedurálny návrh p. viceprimátora: 

za: Perignáth, Gantnerová, Matia, Juhász, Sabolová, Gurka 

proti: Polák, Majorová Garstková, Wagner, Levická, Mainter, Jankura, Kovalský, Baráthová 

 

Procedurálny návrh neprešiel. 

 

p. Kovalský 

- privíta ak budú vedieť získať peniaze a dobudovať rozpracované veci a dal otázku p. 

Perignáthovi, či má pripravený nejaký  

návrh na uznesenie, pretože si myslí, že od určitého obdobia by mali mať nejakú fixáciu 

v splátkach  

- podotkol, že treba rešpektovať rozhodnutie finančnej komisie a má pocit, že by sa mali správať 

zodpovedne k ďalším generáciám, ktoré prídu po nich 

 

p. Sabolová 

- dala procedurálny návrh na prerušenie MsZ s tým, aby sa pokračovalo v inom termíne 

 

p. primátor 

- podotkol, že to musí byť schválené dnes, inak to padá 

- ak to neschvália, nemajú o čom rokovať 
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p. Sabolová 

- vzala späť svoj procedurálny návrh 

 

p. viceprimátor 

- dal procedurálny návrh na ukončenie diskusie a prejdenie k uskutočneniu hlasovania 
 
Hlasovanie za procedurálny návrh p. viceprimátora: 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, 

Jankura, Gurka 

proti: Majorová Garstková, Polák, Maitner 

 

Procedurálny návrh na prešiel. 

 

p. Polák 

- podotkol, že by mal primátor akceptovať otázky p. Majorovej, ktoré boli položené pred 

procedurálnym návrhom a odpovedať na nich 

 

p. primátor 

- uviedol, že na otázky odpovedia písomne 

 

p. Majorová Garstková 

- vyjadrila svoj nesúhlas a uviedla, že ak sa má vec schvaľovať, má sa odpovedať na to sa 

vzťahujúce otázky,  nechce schvaľovať niečo na čo nemá odpovede 

 

p. primátor  

- podotkol, že je odhlasované a ak nie je s tým p. poslankyňa zmierená, je to jej osobný postoj, 

ktorý jej nebude meniť a ani ju nebude presviedčať 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  

 

s c h v a ľ u j e    

 

a) prijatie návratnej finančnej výpomoci zo štátnych finančných aktív Ministerstva 

financií Slovenskej republiky v sume 3 500 000 eur na „Dobudovanie zimného 

štadióna“ a na „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v Kežmarku“,   

b) splátky návratnej finančnej výpomoci zo štátnych finančných aktív Ministerstva 

financií Slovenskej republiky v sume 3 500 000 eur nasledovne: 

 

- splátka v roku 2020   150 tis. eur, 

- splátka v roku 2021   150 tis. eur, 

- splátka v roku 2022   250 tis. eur, 

- splátka v roku 2023   250 tis. eur, 

- splátka v roku 2024   350 tis. eur, 

- splátka v roku 2025   350 tis. eur, 

- splátka v roku 2026   450 tis. eur, 

- splátka v roku 2027   450 tis. eur, 
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- splátka v roku 2028   550 tis. eur, 

- splátka v roku 2029   550 tis. eur. 

 

za: 11, proti: 3, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, 

Jankura, Gurka 

proti: Majorová Garstková, Polák, Maitner 

 

Prijaté uznesenie dostalo č.  42 /2019 

 

 

p. Perignáth 

- prečítal doplňujúce uznesenie 

 

Mestské zastupiteľstvo  

 

schvaľuje 

 

viazanie finančných prostriedkov v rámci rezervného fondu mesta pre účely splácania 

návratnej finančnej výpomoci zo zdrojov Ministerstva financií SR nasledovne: 

 

- v roku 2022   150 tis. eur, 

- v roku 2023   150 tis. eur, 

- v roku 2024     50 tis. eur, 

- v roku 2025     50 tis. eur.  

 

za: 9, proti: 2, zdržal sa: 3 

za: Juhász, Matia, Polák,  Levická, Gantnerová, Perignáth, Kovalský, Jankura, Gurka 

proti: Maitner, Majorová Garstková 

zdržal sa: Wagner, Baráthová, Sabolová 

 

Prijaté uznesenie dostalo č. 43/2019 

 

 

5. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok na rok 2019 

 

p. Maitner 

- nie je proti investičnému zámeru CIZS, ale je proti tomu, aby sa to vyvíjalo bez diskusie, pod 

časovým stresom a bez toho, aby boli vypočuté otázky všetkých poslancov 

- uviedol, že bude hlasovať proti danej rozpočtovej zmene 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kežmarku  
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s c h v a ľ u j e    

 

zmenu rozpočtu Mesta Kežmarok pre rok 2019 rozpočtovým opatrením č. 02/2019 podľa 

predloženého návrhu. 

 

za: 11, proti: 3, zdržal sa: 0 

za: Juhász, Matia, Wagner, Levická, Sabolová, Gantnerová, Baráthová, Perignáth, Kovalský, 

Jankura, Gurka 

proti: Majorová Garstková, Polák, Maitner 

 

Prijaté uznesenie dostalo č.  44/2019 

 

 

6. Záver 

Poďakoval za účasť a uviedol, že sa presúvajú na sídlisko Juh na stretnutie s občanmi. 

 

 

 

1. Z 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Mgr. Ján Ferenčák     Ing. Jela Bednárová 

      primátor mesta       prednostka úradu 

 

 

 

 

Overovatelia:     Ing. Matúš Polák 

 

 

 

 

 

     Jozef Juhász 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Veronika Klukošovská   
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